
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 03.12.2009 

1. Otvorenie                                                                                                                                        

    Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  v Drahovciach  otvoril  a všetkých  prítomných  privítal
starosta  obce   Emil  Hubinák  v priestoroch  zasadačky  obecného  úradu.   Konštatoval,  že  je
prítomných 5 poslancov /ospravedlnení: Stanislav Bednár, Jozef Maceka, Juraj Surový/ a vyhlásil
zasadanie za uznášania schopné. 

Predniesol program rokovania:

1. Otvorenie (určenie overovateľov zápisnice)
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Prehodnotenie plnenia podmienok zmluvy o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy medzi

predávajúcim Obec Drahovce a kupujúcimi p. Bihári Ladislav a p. Bihári Mário 
4. Návrh VZN č. 5/2009 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady

a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2010
5. Návrh VZN č. 6/2009 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2010
6. Návrh VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách

a školských zariadeniach
7. Návrh VZN č. 8/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na  dieťa materskej

školy a školských zariadení so sídlom na území Obce Drahovce 
8. Návrh VZN č. 9/2009 o poskytnutí finančných prostriedkov neziskovým organizáciám,

ktoré plnia úlohy v záujme občanov
9. Návrh na zmenu rozpočtu č. 5/2009
10. Návrh programového rozpočtu na roky 2010 – 2012
11. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva
12. Rôzne
13. Diskusia
14. Návrh na uznesenie
15. Záver      

Za  overovateľov  zápisnice   z  dnešného   rokovania  OZ   boli   určení  Mgr. Jana Lajchová a
p. Jozef Varačka. 

Program rokovania a overovatelia zápisnice boli schválení 

h l a s o v a n í m  č. 1 :

ZA : 5                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

57.
uznesenie

k Organizačnému zabezpečeniu  priebehu OZ

OZ v Drahovciach 
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1. k o n š t a t u j e,  že OZ je uznášaniaschopné, pretože z celkového počtu 9 poslancov  je
prítomných 5  poslancov
2. s c h v a ľ u j e  program dnešného rokovania OZ
3. u r č u j e  overovateľov zápisnice z dnešného rokovania OZ: Mgr. Janu Lajchovú a p. Jozefa
Varačku. 

2. Kontrola  plnenia  uznesení  z rokovania  OZ  zo  dňa  29.10.2009  a  z  mimoriadneho
rokovania OZ zo dňa 20.11.2009

Uznesenia z uvedených OZ sú splnené alebo sa plnia priebežne.

58.
uznesenie

ku Kontrole plnenia uznesení z rokovania OZ zo dňa 29.10.2009
a z mimoriadneho rokovania OZ zo dňa 20.11.2009 

OZ v Drahovciach

b e r i e   n a    v e d o m i e  plnenie uznesení z rokovania OZ dňa 29.10.2009 a z mimoriadneho
rokovania OZ dňa 20.11.2009.

3. Prehodnotenie plnenia podmienok zmluvy o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy medzi
predávajúcim Obec Drahovce a kupujúcimi p. Bihári Ladislav a p. Bihári Mário 
     
Tretí  bod  programu  bol  presunutý  za  bod  12.,  z  dôvodu  neprítomnosti  predsedu  Komisie
podnikania, obchodu, služieb, regionálneho rozvoja, stavebnej a bytovej p. Jozefa Maceku a p.
Juraja  Surového,  nakoľko  sa  pred  otvorením  zasadania  obecného  zastupiteľstva  museli  z
naliehavých dôvodov vzdialiť.                                                     

4. Návrh VZN č. 5/2009  o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady
a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2010

P. Tatiana Salinská predložila návrh VZN č. 5/2009, podotkla, že v návrhu  VZN č. 5/2009 nie je
žiadne zvýšenie dane ani poplatkov v porovnaní s rokom 2009.
JUDr. Jozef Šoka dodal, že zvyšovanie v čase hospodárskej krízy nie je vhodné.
Návrh VZN č. 5/2009 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné
stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2010 bol schválený 

h l a s o v a n í m  č. 2 :

ZA : 5                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    
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59.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 5/2009 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady
a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2010

OZ v Drahovciach 
s c h v a ľ u j e    Návrh VZN č. 5/2009 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne
odpady a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2010

5. Návrh VZN č. 6/2009 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2010 

P. Tatiana Salinská predložila návrh VZN č. 6/2009, podotkla, že ani v návrhu  VZN č. 6/2009 nie je
žiadne zvýšenie oproti minulému roku. 
Návrh VZN č. 6/2009 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2010 bol schválený 

h l a s o v a n í m  č. 3 :

ZA : 5                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

60.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 6/2009 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2010

OZ v Drahovciach 

s c h v a ľ u j e       Návrh VZN č. 6/2009 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2010 

6. Návrh VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a
školských zariadeniach 

P. Mária Varačková predložila Návrh VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu
nákladov v školách a školských zariadeniach. 
Návrh  VZN  č.  7/2009  o  určení  výšky  príspevku  na  čiastočnú  úhradu  nákladov  v  školách  a
školských zariadeniach bol schválený 

h l a s o v a n í m  č. 4 :

ZA : 5                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

61.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
v školách a školských zariadeniach

OZ v Drahovciach 
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s c h v a ľ u j e       Návrh VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v
školách a školských zariadeniach 

7. Návrh VZN č. 8/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na  dieťa materskej
školy a školských zariadení so sídlom na území Obce Drahovce  
P. Mária Varačková predložila Návrh VZN č. 8/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy
na  dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území Obce Drahovce. V priebehu
rokovania sa dostavil Ing. Patrik Rapavý.
Návrh  VZN č.  8/2009 o určení výšky  dotácie na prevádzku a mzdy na  dieťa materskej  školy
a školských zariadení so sídlom na území Obce Drahovce  bol schválený

h l a s o v a n í m  č. 5 :

ZA : 6                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

62.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 8/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na  dieťa materskej
školy a školských zariadení so sídlom na území Obce Drahovce 

OZ v Drahovciach 

s c h v a ľ u j e       Návrh VZN č. 8/2009 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na  dieťa
materskej školy a školských zariadení so sídlom na území Obce Drahovce 

8. Návrh VZN č.  9/2009 o poskytnutí finančných prostriedkov neziskovým organizáciám,
ktoré plnia úlohy v záujme občanov  

P.  Anna  Imrišíková  predložila  Návrh  VZN  č.  9/2009  o  o  poskytnutí  finančných  prostriedkov
neziskovým organizáciám, ktoré plnia úlohy v záujme občanov. Uviedla,  že všetky organizácie
dostanú rovným dielom, prípadná zmena navrhovanej výšky je možná v priebehu roku 2009. 
Návrh VZN č. 9/2009 o poskytnutí finančných prostriedkov neziskovým organizáciám, ktoré plnia
úlohy v záujme občanov  bol schválený

h l a s o v a n í m  č. 6 :

ZA : 6                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

63.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 9/2009 o poskytnutí finančných prostriedkov neziskovým organizáciám,
ktoré plnia úlohy v záujme občanov 

OZ v Drahovciach 
s c h v a ľ  u j  e    Návrh VZN č.  9/2009 o poskytnutí  finančných prostriedkov neziskovým
organizáciám, ktoré plnia úlohy v záujme občanov 
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9. Návrh na zmenu rozpočtu č. 5/2009  

P. Anna Imrišíková predložila  Návrh na zmenu rozpočtu č. 5/2009 a vysvetlila z akého dôvodu
prichádza k zmene rozpočtu. V priebehu riešenia tohto bodu sa dostavil p. Jozef Maceka.  
JUDr.  Jozef  Šoka  navrhol,  aby ZŠsMŠ predkladala  čerpanie  rozpočtu  zároveň  so  štvrťročnou
uzávierkou aj na Obecný úrad. 
Návrh na zmenu rozpočtu č. 5/2009  bol schválený

h l a s o v a n í m  č. 7 :

ZA : 6                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 1    

64.
uznesenie

k Návrhu na zmenu rozpočtu č. 5/2009 

OZ v Drahovciach 

s c h v a ľ u j e       Návrh na zmenu rozpočtu č. 5/2009

10. Návrh programového rozpočtu na roky 2010 – 2012  

P. Anna Imrišíková predložila Návrh programového rozpočtu na roky 2010 -2012.  
V priebehu riešenia tohto bodu sa dostavil p. Juraj Surový.
JUDr. Jozef Šoka – na stretnutí členov ekonomickej komisie sa viackrát hľadali riešenia ako pokryť
všetky potreby, ale nenašli sa zdroje napr. pre sociálny program – stravovanie dôchodcov, úpravu
skládok odpadu, osvetlenie ulíc Riadok, Hviezdoslavova, Majer, výkup pozemkov pod plánované
cesty, taktiež pre prístrešok a rozhlas na cintoríne. Zdroje na pokrytie uvedených požiadaviek budú
predmetom riešenia v nasledujúcom roku, keď budeme presne vedieť zostatok z roku 2009. 
Vzhľadom  k  tomu,  že  doposiaľ  nemáme  obsadenú  funkciu  hlavného  kontrolora,  ekonomická
komisia posúdila predložený návrh rozpočtu a doporučuje obecnému zastupiteľstvu schváliť ho ako
záväzný. 
Návrh programového rozpočtu na roky 2010 – 2012 bol schválený

h l a s o v a n í m  č. 8 :

ZA : 8                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

65.
uznesenie

k Návrhu programového rozpočtu na roky 2010 – 2012 

OZ v Drahovciach 

1.   s c h v a ľ u j e       Návrh programového rozpočtu na rok 2010 
2.   b e r i e   n a   v e d o m i e     Návrh programového rozpočtu na roky 2011-2012
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11. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva  

P.  Jozef  Brezovský  -  člen  Komisie  športu,  kultúry,  vzdelávania,  zdravotnej  a  sociálnej
informoval o zasadaní komisie, ktoré sa uskutočnilo 2x od posledného zasadania OZ. Zaoberala sa
prípravou posedenia s dôchodcami a vianočnej kapustnice. Na posedení s dôchodcami sa zúčastnilo
asi 85 občanov, kultúrny program zabezpečila p. Bosáková zo žiakmi ZŠsMŠ Drahovce, o hudbu sa
starali členovia o.z. Superuvoľnení.

JUDr. Jozef Šoka - predseda Komisie verejného poriadku, ekonomickej, dopravy a životného
prostredia  informoval  o  zasadaniach  komisie,  ktoré  sa  konali  26.11.2009  a  03.12.2009.  Na
stretnutiach sa zaoberali prípravou VZN a rozpočtu na roky 2010 - 2012, návrhom odmeny pre
starostu obce a návrhom znížiť  čiastku určenú v rozpočte  na rok 2009 na odmeny poslancom,
zástupcovi starostu, predsedom a členom komisií OZ o 25 % z dôvodu úsporných opatrení. 
Ďalej  JUDr.  Jozef  Šoka predložil  návrh Spoločného školského úradu v Hlohovci na metodické
usmerňovanie činností  v materskej  škole,  školskom klube a školskej  jedálni  odplatne vo výške
0,28€ ročne za obyvateľa obce, t.j. cca 728 € za rok. Spoločný školský úrad už s OÚ a ZŠsMŠ
spolupravuje  v  rámci  preneseného  výkonu  št.  správy  v  školstve.  Po  rozprave  poslanci  uložili
Komisii športu, kultúry, vzdelávania, zdravotnej a sociálnej návrh metodickej pomoci prerokovať a
konzultovať s riaditeľkou ZŠsMŠ PhDr. Miroslavou Rojkovou a zástupcami Spoločného školského
úradu v Hlohovci.
JUDr.  Jozef  Šoka  predložil  žiadosť  organizácie  Združenie  príspevkových  organizácií  v  okrese
Piešťany o  prenájom miestnosti  v  Spoločenskom dome.  Konkrétne ide  o prenájom územnému
výboru dobrovoľnej požiarnej ochrany, ktorý by túto miestnosť využíval 1 – 2 x týždenne na 2 - 3
hodiny. Výšku nájomného navrhuje riešiť s prihliadnutím na prevádzkové náklady budovy.

P. Jozef Maceka - predseda Komisie podnikania, obchodu a služieb, regionálneho rozvoja,
stavebnej a bytovej - zasadanie komisie sa nekonalo.

66.
uznesenie

k Informáciám zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva 

OZ v Drahovciach 

1.   b  e r i e   n a   v e d o m i e   informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva
2.  b e r i e   n a   v e d o m i e   predbežný návrh zmluvy medzi OÚ Drahovce a Územným
výborom dobrovoľnej  požiarnej  ochrany,  výška nájmu sa určí  s  prihliadnutím na  prevádzkové
náklady budovy
3.   u  k  l  a  d  á  Komisii  športu,  kultúry,  vzdelávania,  zdravotnej  a  sociálnej  prerokovať  a
konzultovať  návrh  metodickej  pomoci  Spoločného  školského  úradu  v  Hlohovci  s  riaditeľkou
ZŠsMŠ PhDr. Miroslavou Rojkovou a zástupcami spoločného školského úradu

12. Rôzne  

Mgr.  Ladislav  Lekár  predložil  žiadosť  riaditeľky  ZŠsMŠ  Drahovce  o  stanovisko  k  prevádzke
materskej  školy v čase 04.-08.01.2010,  z  dôvodu, že je  prihlásených iba 12 detí.  Po rozprave
poslanci doporučujú zabezpečiť prevádzku v uvedených dňoch.
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Ing. Patrik Rapavý predložil návrhy detských ihrísk spolu s prieskumom a cenovými ponukami.
Vhodným by sa javilo detské ihrisko pozostávajúce z viacerých certifikovaných súčastí prevažne z
agátového  dreva spolu  v  hodnote  8.600 €,  umiestnenie  navrhuje  pri  starom obecnom úrade v
parčíku.  Tento  pozemok  je  sice  cirkevný,  ale  pravdepodobne  by  bolo  možné  zabezpečiť
bezodplatný prenájom. Potrebné finančné prostriedky by bolo najvhodnejšie zabezpečiť z dotácií
alebo nenávratných finančných príspevkov.

P. Jozef Maceka sa informoval,  ako to bude s výkupom pozemkov pod novonavrhované cesty,
keďže v rozpočte nie je vymedzená žiadna čiastka. 
JUDr. Šoka mu odpovedal, že rozpočet sa bude prehodnocovať začiatkom roka 2010, keď budeme
vedieť zostatok finančných prostriedkov z roku 2009.
Taktiež  sa  pýtal  ako  sa  rieši  výberové  konanie  na  projekt  „Regenerácie  centrálnej  zóny  obce
Drahovce“.  Starosta  obce  odpovedal,  že  výberové  konanie  robí  externá  firma  s  odbornou
spôsobilosťou na zabezpečovanie verejného obstarávania, čo určuje zákon o verejnom obstarávaní.
V zákone nie je podmienka, že členmi výberovej komisie musia byť poslanci, alebo občania obce.
P. Maceka sa zaujímal, ako môžu poslanci ovplyvniť hospodárnosť, ceny materiálov a služieb, aby
neboli  premrštené,  keď  nie  sú členmi  komisie a tiež  sa pýtal,  čo konkrétne je obsahom tohto
projektu. P. starosta odpovedal, že verejné obstarávanie podlieha kontrole ministerstva. Projekt je k
dispozícii členom komisie na obecnom úrade. 
P.  Brezovský taktiež  žiada,  aby členmi  výberovej  komisie  pri  výbere  dodávateľa  bol  zástupca
poslancov alebo iný občan obce s potrebným odborným vzdelaním podľa typu projektu.
JUDr. Šoka navrhuje, aby boli poslanci prizvaní pri kontrolných dňoch pri realizácii prác. 

P. Juraj Surový sa pozastavil pri výdavkoch týkajúcich sa prevádzky kultúrneho domu. Navrhuje
viac propagovať možnosť prenájmu, aby sa aspoň časť vynaložených prostriedkov vrátila.
P. Juraj  Surový sa ďalej  informoval  na projekt  dokončenia obecného vodovodu a vybudovanie
kanalizácie + ČOV. Pán starosta odpovedal,  že žiadosť  o poskytnutie nenávratného finančného
príspevku /NFP/ na dokončenie obecného vodovodu a tiež žiadosť o NFP na projekt vybudovania
splaškovej  tlakovej  kanalizácie  +  ČOV  boli  v  požadovanom  termíne  podané  a  čakáme  na
vyhodnotenie žiadostí.
Ďalej p. Juraj Surový navrhol doriešiť názvy ulíc Lazy, Riadok a návrhy názvov plánovaných ulíc v
obci. Po rozprave poslanci ukladajú zaoberať sa touto otázkou Komisii športu, kultúry, vzdelávania,
zdravotnej a sociálnej. 
P. Juraj Surový tiež navrhol riešiť osvetlenie časti obce Lazy od p. Sedláčika po p. Mašlonku.
P. Jozef Varačka  doplnil tento návrh o osvetlenie ulice Riadok smerom na Dolné Voderady.

Starosta obce predložil  návrh na odmeny poslancom, zástupcovi  starostu,  predsedom a členom
komisií  obecného zastupiteľstva v plnej výške v súlade s Poriadkom odmeňovania pracovníkov
obce  Drahovce,  poslancov  a  členov  komisií  s  ohľadom  na  iniciatívnu  a  aktívnu  činnosť  v
uplynulom roku. Poslanci hlasovali o návrhu predloženom JUDr. Jozefom Šokom – znížiť čiastku
určenú v rozpočte na rok 2009 na odmeny poslancom, zástupcovi starostu, predsedom a členom
komisií OZ o 25 % z dôvodu úsporných opatrení. Návrh znížiť čiastku určenú v rozpočte na rok
2009 na odmeny poslancom, zástupcovi starostu, predsedom a členom komisií OZ o 25 % z dôvodu
úsporných opatrení a uvedené odmeny vyplatiť v súlade s Poriadkom odmeňovania a kritériami
predloženými starostom obce bol schválený

h l a s o v a n í m  č.  : 9

ZA : 7                                               PROTI : 1                                     ZDRŽAL SA : 0    
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JUDr. Jozef Šoka predložil návrh Komisie verejného poriadku, ekonomickej, dopravy a životného
prostredia na odmenu starostovi obce vo výške jedného platu za aktívny a zodpovedný prístup k
plneniu úloh starostu, získanie finančných prostriedkov na zateplenie a výmenu okien na budove
základnej školy a vybavenie školy novými počítačmi - spolu vo výške 453.290,59 €, organizačné
zabezpečenie zateplenia telocvične, prípravu projektovej dokumentácie na vybudovanie tlakovej
splaškovej  kanalizácie  +  ČOV  až  po  odovzdanie  kompletnej  dokumentácie  so  žiadosťou  o
pridelenie  finančných  prostriedkov  z  eurofondov,  zabezpečenie  spracovania  a  kompletizáciu
projektovej  dokumentácie  regenerácie  centrálnej  zóny  obce  /čiastka  odporučená  ministrovi  na
schválenie  911.436  €/,  predloženie  projektu  na  dokončenie  obecného  vodovodu  na  MŽP,
zabezpečenie  spracovania  projektu  kompostoviska,  ktorý  je  tesne  pred  vydaním  stavebného
povolenia.
Starosta  obce  sa  vzdal  navrhovanej  odmeny  a  doporučil  rozdeliť  odmenu  spoločenským
organizáciám a na sociálny program.

67.
uznesenie

k bodu Rôzne 

OZ v Drahovciach 

1.   b e r i e   n a   v e d o m i e   žiadosť riaditeľky ZŠsMŠ Drahovce PhDr. Miroslavy Rojkovej o
stanovisko k prevádzke materskej školy v dňoch 04.-08.01.2010
2.   d  o  p o r  u  č  u  j  e    riaditeľke ZŠsMŠ Drahovce PhDr.  Miroslave Rojkovej  zabezpečiť
prevádzku materskej školy v dňoch 04.-08.01.2010
3.    b e r i e   n a   v e d o m i e   návrhy Ing. Patrika Rapavého na zriadenie detského ihriska
4.    d o p o r u č u j e   publikovať prenájom kultúrneho domu na web – stránke Obce Drahovce
5.   b e r i e   n a   v e d o m i e    návrh p. Juraja Surového doriešiť názvy ulíc Lazy, Riadok a
názvy plánovaných ulíc v obci
6.   u k l a d á    Komisii športu, kultúry, vzdelávania, zdravotnej a sociálnej zaoberať sa otázkou
názvov ulíc Lazy, Riadok a návrhmi názvov plánovaných ulíc v obci
7.   b e r i e   n a   v e d o m i e   návrh p. Juraja Surového a p. Jozefa Varačku riešiť osvetlenie časti
obce Lazy od p. Sedláčika po p. Mašlonku a ulicu Riadok smerom na Dolné Voderady
8.   s c h v a ľ u j e   návrh  znížiť čiastku určenú v rozpočte na rok 2009 na odmeny poslancom,
zástupcovi  starostu,  predsedom a členom komisií  OZ o 25 % z  dôvodu úsporných opatrení a
uvedené odmeny vyplatiť v súlade s poriadkom odmeňovania a kritériami predloženými starostom
obce      
9.   b e r i e   n a   v e d o m i e   návrh Komisie verejného poriadku, ekonomickej, dopravy a
životného prostredia na odmenu starostovi obce vo výške jedného platu 

3. Prehodnotenie plnenia podmienok zmluvy o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy medzi
predávajúcim Obec Drahovce a kupujúcimi p. Bihári Ladislav a p. Bihári Mário 

Zástupca starostu JUDr.  Jozef Šoka konštatoval,  že podľa čl.  II.  Zmluvy o uzatvorení  budúcej
kúpnej  zmluvy zo dňa 06.11.2007 budúci  kupujúci  p.  Ladislav Bihári  a  p.  Mário  Bihári  majú
povinnosť zaplatiť do pokladne OÚ vždy k 20. v mesiaci čiastku 5.000,- Sk/165,96 €. 
Budúci kupujúci uhradili 20.09.2005 zálohou vo výške 200.000,- Sk/6.638,78 € a k dnešnému dňu
len  9  splátok v  určenej  výške,  celkom zo stanovenej  sumy 550.000,-  Sk/18.256,65  €  zaplatili
8.132,50 €/244,999,70 Sk. Vzhľadom ku skutočnosti, že poslednýkrát zaplatili v auguste 2008, je
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nevyhnutné túto situáciu riešiť. Od zmluvy môže odstúpiť jedna alebo druhá strana. 
P.  Bihári  Mário  sa vyjadril,  že neplatili,  lebo nemali  finančné prostriedky,  dom nebol  obytný,
opravili podlahy, vymaľovali, po súhlase Obce Drahovce si dajú zaviesť plyn a v splácaní budú
pokračovať od februára 2010. Peniaze na opravu im dala manželkina rodina. 
Pán Kolarovič – sused p. Biháriových sa sťažoval, že do jeho dvora urobili okno, hádžu mu na dvor
blato a kamene, čím ho ohrozujú a vyhrážajú sa jemu aj manželke. Žiada preto nápravu, najlepšie
riešenie by bolo postaviť na hranici pozemkov vysoký múr. 
Poslanci po rozprave rozhodli, že ak dňom 20.02.2010 budú p. Bihárioví pokračovať v splácaní
dohodnutej čiastky vo výške 166 € mesačne a do 20.03.2010 zamurujú okno na severnej strane od
p. Kolaroviča, neodstúpi Obec Drahovce od zmluvy. Zároveň  poslanci žiadajú aby zo strany p.
Biháriových a ich detí neboli vyvolávané žiadne spory. 
P. Bihárioví s týmto návrhom a podmienkami súhlasili.

68.
uznesenie

k Prehodnoteniu plnenia podmienok zmluvy o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy medzi
predávajúcim Obec Drahovce a kupujúcimi p. Bihári Ladislav a p. Bihári Mário

OZ v Drahovciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e   vyjadrenie p. Ladislava a Mária Biháriových, že budú pokračovať v
súlade so zmluvou v splácaní dohodnutej čiastky vo výške 166 € mesačne dňom 20.02.2010 a do
20.03.2010  zamurujú  okno  zo  severnej  strany  domu od p.  Kolaroviča,  v  prípade,  ak  nebude
dodržaný termín splátok alebo prác Obec Drahovce odstúpi od zmluvy

13. Diskusia  

Ing. Michálková prostredníctvom Mgr. Jany Lajchovej predložila projekt prateľných plienkových
nohavičiek,  kde  žiada  príspevok  od  obecného  úradu  na  zakúpenie  štartovacieho  balíčka  pre
mamičky, ktoré sa do tohto projektu zapoja. 
Pán starosta odpovedal, že pri prehodnocovaní a úprave rozpočtu v roku 2010 sa môžu zaoberať
touto otázkou.

Pán starosta  predložil  2  návrhy plánu zasadaní  obecného zastupiteľstva na rok 2010.  Poslanci
schválili nasledovný plán zasadaní obecného zastupiteľstva:

• 25. februára 2010 o 17:00 hodine 
• 29. apríla 2010 o 18:00 hodine 
• 24. júna 2010 o 18:00 hodine 
• 09. septembra 2010 o 18:00 hodine 
• 28. októbra 2010 o 18:00 hodine
• 09. decembra 2010 o 17:00 hodine

h l a s o v a n í m  č.  : 10

ZA : 8                                              PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    
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69.
uznesenie

k bodu Diskusia 

OZ v Drahovciach 
1.   b e r i e   n a   v e d o m i e   návrh Ing. Michálkovej predložený Mgr. Janou Lajchovou o
programe prateľných plienkových nohavičiek
2.   s c h v a ľ u j e     plán zasadaní  obecného zastupiteľstva na rok 2010

14. Návrh na uznesenie

OZ v Drahovciach schvaľuje  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach, konaného dňa 03.12.2009
tak ako boli prednesené

h l a s o v a n í m  č.  : 11

ZA : 8                                              PROTI : 0                               ZDRŽAL SA : 0

70.
uznesenie 

k  bodu Návrh na uznesenie

OZ v Drahovciach 
                                                                                                                                          
s c h v a ľ u j e  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach konaného dňa 03.12.2009.

15. Záver

Po  vyčerpaní  všetkých  bodov  programu  starosta  obce  poďakoval  poslancom  za  účasť
a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 08.12.2009                                                                Zapísala : Mária Varačková

Príloha 1: Tabuľka hlasovaní poslancov

                                                                                                    .........................................
                                                                                                             Emil Hubinák
                                                                                                              starosta obce

Mgr. Jana Lajchová ........................................               Jozef Varačka ........................................
           overovateľ                                                          overovateľ
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Príloha 1: Tabuľka hlasovaní poslancov
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Hlasovanie poslancov na zasadaní Obecného zastupite ľstva 

Meno poslanca 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11
Bednár Stanislav X X X X X X X X X X X

Brezovský Jozef + + + + + + + + + + +

Mgr. Lajchová Jana + + + + + + + + + + +
Maceka Jozef X X X X X X 0 + - + +
Ing. Rapavý Patrik X X X X + + + + + + +

Surový Juraj X X X X X X X + + + +

JUDr. Šoka Jozef + + + + + + + + + + +

Varačka Jozef + + + + + + + + + + +

Zurek Milan + + + + + + + + + + +

Drahovce 03.12.2009  

Spôsob značenia hlasovania: ZA +
PROTI -
ZDRŽAL SA 0
NEBOL PRÍTOMNÝ X

v Drahovciach  d ňa 03.12.2009


